
 VERSLAG INTERRADENOVERLEG 

DONDERDAG 10 JUNI 2021 – 20 UUR  – CAFETARIA GC FELIX SOHIE 

Aanwezig:  Jan Lenaerts   Chris Vanderlinden 

  Erwin Gysens  Jeroen Nagels 

  Gilberte Marchand  Pieter Muyldermans 

  Bram Wouters  Marijke De Rudder 

Verontschuldigd:  Lars De Laat   Carmen De Rudder 

    Nadine Schroeders   

 

1. Verslag vorige vergadering – opvolging 

Chris bezorgde een aanvulling bij de adviezen – dit werd aangepast in het verslag. 

 

2. Hoeilaart Zomert: stand van zaken 

2.1. Voorstel cultuurraad – activiteit  

Uiteindelijk kon het voorstel niet ingepast worden binnen het programma van de 

Zomerbar. De werkgroep programmatie van cultuurraad komt deze week samen en 

bekijkt of er een mogelijkheid is om tijdens het 1ste weekend van september een 

bijeenkomst te plannen voor verenigingen. Jan doet een oproep naar de andere 

adviesraden om mee te werken aan dit initiatief. 

Ter info: voor de zomerbar zijn alle data gevuld – tijdens filmavonden en sommige 

marktdagen af en toe ook inzet van Lieven Dujardin. Pieter overloopt overzicht.  

2.2. Programma zomer + oproep 

De brochure met het programmaoverzicht viel de voorbije dagen in de brievenbus. 

Bij deze nog een warme oproep om de ondersteuning voor ‘wijkfeesten’ te 

promoten.  

 

3. Adviezen   

3.1. Reglement jubilerende verenigingen (voor 14/6) 

Nieuw advies bij aangepast voorstel reglement bezorgd door cultuurraad, GROS, 

sportraad, seniorenraad. Ook jeugdraad zou er eentje ingediend hebben? 

Algemeen zijn alle adviezen nu positief met hier en daar nog een aantal suggesties 

voor aanpassing. Nadine Schroeders bundelt de suggesties en zorgt voor antwoord. 

 

3.2. Voorstel seniorenraad: advies rond algemene timing en 

betrokkenheid 

De seniorenraad heeft een voorstel van advies klaar rond thema ‘tijdig, voortdurend 

en volledig informeren’ en de procedure/timing bij adviesvragen. Het voorstel wordt 

bezorgd zodat voorzitters kunnen feedback en aanvullingen kunnen bezorgen. 

Suggestie van Pieter om zeker met concrete voorbeelden te werken zodat het ook 

duidelijk wordt voor leden college wat bedoeld wordt en antwoord bezorgd kan 

worden. 

>> graag reageren voor 25/6 -> Chris verwerkt input en bezorgt begin juli een 

voorstel aan de voorzitters zodat dit naar college 7 juli kan. 

 



3.3. Andere adviezen? 

Pieter meldt dat er een advies over aanleg ‘koldam-park’ verwacht wordt nadat uit 

een aantal adviesraden afgevaardigden samengebracht werden in een werkgroep. 

o Chris wacht op initiatief van schepen die informatie met concrete adviesvraag 

zou bezorgen - ook Jeroen had aantal vragen en opmerkingen en kreeg via Ben 

boodschap dat er geen formeel advies gevraagd zou worden gezien de timing. 

Pieter geeft toelichting: na opmaak verslag en tijdens bespreking met diensten werd 

afgesproken toch advies te vragen – aangezien er met bouwheer gewerkt wordt, is 

er nog even mogelijkheid om te reageren. 

o Vraag Erwin: werd er rekening gehouden met de suggesties die destijds gedaan 

werden in de werkgroep die in het leven geroepen werd voor de verbouwing 

van de site – Pieter is niet op de hoogte maar vermoedt dat Ben deze zeker 

meenam aangezien hij ook eerder al in de werkgroep actief was. 

o Chris: milieuraad zal voorstellen om te werken met een meanderende aanleg 

die ook als ‘winterbedding’ kan dienen. 

o Jeroen opmerking: er is te weinig ruimte voorzien die door sportclubs gebruikt 

kan worden om buiten te sporten gezien focus op speelruimte – belangrijk om 

te melden aangezien er weinig alternatieven zijn (nu wordt soms shelter in het 

park gebruikt maar dat is tijdelijk) + het is al een gevoelig thema omdat ook in 

het gebouw een aantal ruimtes aan de ‘jeugd’kant polyvalent gebruikt worden 

door sportclubs. 

Aan de 4 deelnemende raden zal formeel om advies gevraagd worden via de 

secretarissen van de raden. 

In de marge hiervan: senioren zijn blij dat petanquebanen in het park goed 

onderhouden worden – aanleg van petanquebaan zou ook een goed idee zijn op de 

koldamsite. Een aantal aanwezigen denkt dat dit oorspronkelijk ook voorzien was. 

 

4. Uitwisselen informatie uit de adviesraden 

4.1. Werkgroepen en agendapunten? 

o Werkgroep buitenruimte koldam: zie hoger 

o Werkgroep trage wegen: 12-tal reacties + 3 deelnemers uit administratie 

• In 2017 heeft hier studiebureau rond gewerkt en plan gemaakt – goede 

basis om mee aan de slag te gaan 

o Werkgroep Telraam – trekker hiervan heeft cijfers mooi verwerkt 

o Werkgroep rond ‘meer dynamiek in de sportraad ’ en het open forum ervan – 

sportraad wordt hiervoor begeleid 

o Werkgroep subsidiereglement sportraad (tijdelijk) on hold gezet (zie verder) 

o Milieu: afval en duurzaamheid > regelmatig samenzitten met verantwoordelijke 

van interrand (ook om sneller om advies gevraagd te worden) + ook aan het werk 

om te informeren en sensibiliseren 

o Werkgroep klimaat: actief – ook ism en overleg met externe partner en het 

college om te werken aan het nieuwe klimaatactieplan. Heel wat vrijwilligers 

binnen deze werkgroep werken met veel kennis van zaken aan dit project. 

o Milieu: idee om te starten met 3de werkgroep rond leefmilieu algemeen met nu 

vb. focus op ‘hemelwater’ en ontharding. 

o Milieu: open forum in oktober met spreker rond projecten groene ruimtes, 

Brabantse wouden, Horizon+,… Patrick Huvenne zal dit komen toelichten. 

• Suggestie Jeroen om vb ook milieuraad Overijse uit te nodigen omdat dit 

mogelijks ook voor hen interessant is - zijn er nog thema’s die beter 



intergemeentelijk aangepakt kunnen worden? -> suggestie dat raden en 

college meer op bovenlokaal niveau gaan werken en overleggen. 

IGS Druivenstreek zal in de toekomst niet alleen werken rond cultuur maar ook rond 

andere thema’s binnen vrijetijdssector. 

o Werkgroep welzijn seniorenraad: Rouw- en verliescafé start in het najaar (niet 

enkel voor ouderen) - nieuwe contactpersoon dementie + andere collega’s actief 

op woonzorgsite + extra hulp in het Sociaal Huis – senioren zullen zeker 

aangespoord blijven om daar langs te gaan als hulp nodig is.  

o Open forum seniorenraad online met interessante info vanuit woonzorgsite >> 

wijzigende situatie in het ouder worden – zoeken naar alternatieve woonvormen, 

evolutie rond werking op de woonzorgsite + info over nieuwe collega’s die er nu 

actief zijn-- tevreden dat er nu contactpersoon is die link met seniorenraad zal 

versterken waardoor er terug meer geïnformeerd wordt over welzijn. (in bijlage 

deel uit verslag forum over toelichting) > + suggestie om hier als lokaal bestuur 

zeker ook via de website over te communiceren + een manier te zoeken hoe 

hierover ook naar brede bevolking informatie bezorgd worden (vb via papieren 

versie of luikje in Hier Hoeilaart omdat dit meerdere mensen kan interesseren). 

 

4.2. Heropstart van de raden: planning en suggesties 

Vraag of er ideetjes – suggesties zijn en hoe dit aangepakt zal worden: vooral blij 

dat er terug fysieke samenkomsten zullen zijn.  

Idee om een lokaal in te richten voor ‘gemengd’ gebruik waardoor het mogelijk is 

om fysiek te vergaderen en tegelijk ook vanop afstand in te bellen, zal Bram laten 

onderzoeken. In 1 lokaal zou het kunnen met de mobiele installatie die nu ook af en 

toe voor het college gebruikt wordt.  

4.3. Subsidiereglementen en erkenningsreglement verenigingen  

Jeroen nam hiervoor ook al contact met aantal voorzitters en afdelingshoofd Leven.  

Probleem binnen werkgroep sportraad – eigenlijk moest subsidiereglement al een 

aantal jaar geleden bijgestuurd worden en aangepast aan huidige tijd en evolutie 

maar door onder meer verbouwing sporthal en vertrek beleidsmedewerker sport was 

dit nog niet gebeurd. Idee was om samen met sportraad te werken naar zekere 

toekomstvisie maar binnen groep is grote discussie ontstaan. Jeroen zette 

werkgroep on hold en licht probleemstelling toe: erkenningsreglement ligt aan basis 

van heel wat subsidiereglementen en zorgt bij sport nu voor felle discussie.   

Vraag om erkenningsreglement te herbekijken en wat daar gevolgen van zijn. Dit 

zou best gebeuren over domeinen heen met respect voor de specifieke thema’s 

omdat dit niet enkel voor sport aan de orde is. Het is ook geweten dat ook jeugd en 

cultuur de subsidiereglementen nog dit jaar aanpast.  

Opmerking Pieter om dit dan zeker samen met bestuur te doen zodat in 1 keer 

afgestemd kan worden  >> doelstellingen te bepalen (waarom reglement moet 

aangepast worden en waar men naartoe wil) – ook op vlak van doelstellingen die 

het bestuur voor ogen heeft, waarom ze subsidie geeft en met welk doel. 

Pieter laat sector sport, jeugd en cultuur samenbrengen: voorzitters, medewerkers 

en schepenen om af te stemmen vooraleer terug in werkgroepen verder te doen. 

Wens om tegen september/oktober zeker voorstel subsidiereglement sport te 

kunnen voorleggen – ook jeugd en cultuur hebben er dringend nood aan.  



Zeker aandacht hebben voor actuele wettelijke voorschriften rond vb. erkenning en 

definitie verenigingen + afstemmen wat mogelijk is rond eventueel samenwerken 

over domeinen heen. Het is wenselijk om erkenning verenigingen beter op te volgen 

>> tip: laat jullie inspireren door ‘slimgeregeld.be’ 

 

5. Relancemaatregelen verenigingen 

5.1. Heropstart infrastructuren en activiteiten/verenigingen 

• Sinds 9/6 geleidelijke heropstart – medewerkers krijgen momenteel nog veel 

informatie over de richtlijnen en maatregelen  

• ‘CERM’ (covid evenementen risico matrix) invullen blijft verplicht bij organisatie 

‘activiteiten/evenementen’ en dient als basis voor bestuur om al dan niet 

goedkeuring voor organisatie te geven  

• Draaiboeken voor infrastructuren op basis van de ‘CIRM’ (covid infrastructuur 

risico matrix) worden opengemaakt – info voor gebruikers wordt permanent 

bijgewerkt waar nodig. 

CO2-meters zijn beschikbaar in de theaterzaal en sporthal (ingebouwd in het  

ventilatiesysteem) – nu is er ook vraag om te bekijken wat nodig is voor vb. de 

vergaderlokalen en cafetaria > moet dat daar ook permanent zichtbaar zijn? 

Afdelingshoofd Leven heeft dit meegenomen naar managementteam om te bekijken 

(vb. aankoop doen en uitlenen?) om enkel in specifieke lokalen waar kans is dat 

veel mensen samenkomen te voorzien? Het bestuur wil eventuele aankoop beperken 

tot het noodzakelijke gezien de verwachting dat hier versoepelingen voor komen. 

5.2. Aanpassing reglement 

Dit punt kwam uiteindelijk niet meer aan bod maar zie hiervoor mail van schepen 

Pieter op 11 juni met een woordje uitleg over de voorgestelde aanpassing: 

o Impulssubsidie: inkomsten ‘drank- en eten’ tellen niet mee wat voordelig is 

om iets te boeken tijdens vb. de uitbating van de zomerbar.  

o Materiaal uitleendienst ook tot eind 2021 gratis. 

o Gemeenteraad keurde uitzondering voor werkingstoelagen in 2021 goed.  

 

5.3. Materialen uitleendienst en uitleenreglement:  

Nieuwe materialen uitleendienst zijn intussen samen met huidig aanbod geordend in de 

gemeentelijke loods - bedoeling is dat alles van 1 centrale plaats vertrekt vanaf nu. We 

wachten nog op partytenten en WC-wagen. Momenteel wordt laatste hand gelegd aan 

inventarislijst van materiaal dat uitgeleend wordt of enkel voor eigen activiteiten ingezet zal 

worden. Normaal vanaf begin van vakantie materiaal uitleenbaar. In het najaar komt er een 

online uitleensysteem wat het voor verenigingen een stuk makkelijker zal maken om 

aanvraag in te dienen.  

Er wordt tijdelijk gewerkt met een afsprakennota (geen grote veranderingen ten opzichte 

van reglement buiten toevoeging van materiaal en duidelijke afgelijnd wat voor publieke en 

gemeentelijke evenementen is). Een nieuw reglement rond de uitleendienst van materiaal is 

ook voorzien dit najaar, samen met ingebruikname van het online platform.  

 

6. Doenderbudget - toelichting Schepen Pieter Muyldermans 

Dit punt werd toegevoegd aan de agenda omdat de schepen hiermee aan de slag wil 

gaan met de adviesraden in de zomerperiode. Een woordje uitleg: 

o Project rond participatie dat bij start van legislatuur in meerjarenplan 

ingeschreven werd: 1% van investeringsbudget is te besteden op basis van 

input vanuit een participatieproject met de burgers (€ 25.000). 



o Idee om een reglement hiervoor voor te leggen aan gemeenteraad in oktober 

maar eerst graag input vanuit adviesraden om het reglement vorm te geven. 

o Doel om participatie te stimuleren en mensen die vandaag nog niet geëngageerd 

zijn meer te betrekken - mag zeker niet ingaan tegen de doelstellingen die in 

het meerjarenplan voorzien zijn of mag ook niet iets zijn wat al voorzien is.  

Vraag Chris: zullen de burgers beslissen of er rond een bepaald thema gewerkt 

wordt en/of hoe dit budget verdeeld wordt waarbij verschillende opties mogelijk zijn 

of zal het bestuur hier al een zekere richting in voorzien? >> op basis van 

suggesties die gedaan worden, kan shortlist gemaakt worden en keuze gemaakt – 

ook mogelijk om later andere goede suggesties op te pikken. 

Wijze van indienen suggesties moet laagdrempelig zijn, zeker voor mensen die het 

niet gewoon zijn om projectvoorstellen in te dienen >> men moet ergens vlot 

terecht kunnen om hulp te krijgen voor indienen ‘dossier’ + een goed voorstel zou 

met de hulp van adviesraden nog meer gestoffeerd kunnen worden of aangevuld 

met haalbare elementen. Binnen diensten moet hiervoor iemand makkelijk en 

laagdrempelig bereikbaar zijn om hulp te krijgen. 

o Idee van de schepen om binnen het interradenoverleg een vorm van stuurgroep 

te maken die het geheel kan begeleiden waardoor bepaalde voorstellen een 

concreet dossier kunnen worden: Ideetjes bundelen - Shortlist en concreter 

vorm geven van bepaalde voorstellen - Concrete dossiers worden voorgesteld - 

Keuze maken van project(en) per jaar. 

o Naast voorzitters ook binnen verschillende diensten afgevaardigden 

samenbrengen omdat dit over verschillende thema’s kan gaan. 

o Idee is dit binnen het jaar te kunnen realiseren (geen lange termijn-projecten) 

Pieter had hierover al overleg met het afdelingshoofd Leven die vraagt om een 

interradenoverleg te plannen in september/oktober zodat daar het definitieve advies 

bij het reglement geformuleerd kan worden.  

Op dit moment is hierover nog geen informatie beschikbaar. Vraag aan Nadine om 

de stuurgroep nu samen te stellen met geïnteresseerden die mee vorm willen geven 

aan uitgangspunten en voorstel van reglement. Dit moet gebeuren in de zomer:  

bijeenkomst plannen in juli!  

o Chris, Erwin, Gilberte en Jeroen hebben interesse 

o Jan Lenaerts bekijkt binnen kern cultuurraad of er misschien iemand is 

 

7. Varia 

• Volgende vergadering(en) interradenoverleg:  Dinsdag 7 oktober om 19.30u – 

Erwin moderator. 

Dankjewel namens de voorzitters voor de vele organisaties tijdens de zomerperiode. 

Hopelijk zet ook dat heel wat verenigingen aan om terug actiever aan de slag te gaan. 


